
日期  ：  二零二五年一月十五日 (星期三 )  

Date ： 15 January 2025 (Wednesday) 

 

時間  ：  下午二時三十分  

Time ： 2:30 p.m. 
 

地點  ：  沙田民政事務處 441 會議室  

Venue ： Sha Tin District Office Conference Room 441 
 
 

沙田區議會 Sha Tin District Council 

社會福利及青年委員會 Social Welfare and Youth Committee 

 

會議通告 Notice of Meeting 

 
 

1 .  「全校園健康計劃」簡介  

Briefing on the Whole School Health Programme 

 

2 .  郭宣彤女士提問：有關支援沙田區新來港人士及少數族裔事宜  

Question Raised by Ms GUO Xuantong on the Support Provided for New Arrivals and Ethnic Minorities in Sha Tin District 

 

3 .  莫熹雯小姐提問：有關增強沙田區青少年社區投入感事宜  

Question Raised by Miss MOK Hei-man on Enhancing the Sense of Community Involvement among Youth in Sha Tin District 

 

4 .  教育局提供有關轉介學童入讀沙田區公營中小學人數 (二零二四年十月至十一月 )  

Number of Children Referred to Public Sector Primary and Secondary Schools in Sha Tin District Provided by the Education Bureau 

(October to November 2024) 

 

5 .  沙田區青少年罪案報告 (二零二四年十月至十一月 )  

Report on Youth Crimes in Sha Tin District (October to November 2024) 

 

 


